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wniosek Radnego Barźłomieia Faifer

Wnoszę o podjęcie działan w zakresie naprawy nawierzchni na całej ulicy Kolejowej,
gdyż po remoncie nawierzchni powstają bardzo duże rozlewiska wody po kazdych opadach
deszczu w szczególności w okolicach przejść dla pieszych i wiaduktu,

Prawdopodobnie podczas remontu nakładka asfaltowa została nieprawidłowo
położona pżez Wykonawcę. O ile nie upłynął termin gwarancji i rękojmi to Wykonawca
powinien nieodpłatnie usunąć wady nawierzchni. Skoro od dłuźszego czasu wady nie są
usuwane to wnioskuję o ewentualne wszczęcie odpowiednich procedur, nie wyłączaląc
wszczęcia postępowania sądowego.
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Czechowice - Dziedzice, 23 lipca 201 8 r.
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